
 

Referat fra bestyrelsesmøde 16/12 2024  

Tilstede: Eva, Hugo, Ida og Jette  

Aktuelt: 

-De nye opstaldningskontrakter til alle pensionærerne gældende fra 1/1 2025, nu uden egen vask af boks mv. 

i stald 2, men med en prisforhøjelse på 100,- kr. md. underskrives og sættes på boksene efter mødet.  

-Eva og Ida går foldtur på vinterfoldene den 26/12 og laver prioriteringsliste over foldreparationer 

-Jette og Ida fakturerer årskontingent for 2025 den 22/12  

-Lukket punkt - Manglende overholdelse af klubbens sikkerheds- og ordensregler, vi sender en mail.  

******** 

Ida: 

- Har sendt de underskrevne referater til Sparekassen Sjælland  

- Er ved at undersøge kontraktvilkår mv. hos G4S 

- Er sammen med Zuzette i gang med forslag til et ”Faurkilde” spring i deres firmafarver og med logo.  

- Kontakter ny revisor mht. priser samt HOL´s tidligere revisor mht. overlevering af regnskab og bilag 

og udarbejdelse af årsregnskab for 2024.  

- Sender besked ud om nyt dækkentørrerum på staldtråden  

Eva: 

- Sender besked ud vedr. Juletur den 24/12 

 

- Sender besked ud vedr. nedtagning af Julepynt 4/1 kl. 13.00 + champagne og kransekage  

 

- Er OBS på Juniorhygge med miljøtræning / ponygames / eller tilsvarende når lejlighed byder sig  

 

- Er klar til oplæring af de nye pensionærer  

 

Hugo: 

- Har indkøbt frostmåtter til frostsikring af toiletvognen  

 

- Er i gang med forstærkning af bjælken og hullet i ridehuset til venstre for spejlet  

 



- Vi beslutter at grubbe hele dressurbane 3 når vejret tillader det, for bedre nedsivning af regnvand  

 

 

Jette status på: 

- Nye pensionærer – ny hoppe fra 27/12, evt. ny hoppe igen ca. primo januar – ny vallak ca. 1/3  

- Afventer mail om tidsrum fra Dansk Oldenborg Avl for udarbejdelse af priser   

- Holder møde med BM og NM ang. ”før, under og efter liste” ved hestesports- og avlsarrangementer i 

det nye år  

- Booker lokale til GF 2025 i uge 9 

- Laver Julekurv til klubbens 10 års jubilar som fast frivillig  

- Sender klubbens login-in oplysninger til Eva og Christina til DRF-Go  

******* 

 

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag en 14. januar 2025 kl. 17.30 i Boxen  


